
De Rossi: Zostanę w Rzymie, chyba że zarząd zdecyduje inaczej...

News - ASRoma.pl

Po zakończeniu ubiegłego sezonu w Rzymie plotkowało się o możliwym

odejściu z drużyny Daniele De Rossiego. W Romie czuję się dobrze, chcę

zostać, o ile zarząd nie będzie chciał, żebym odszedł – wypowiedź krótka

ale jasna. Tak Daniele powiedział Rai International na zgrupowaniu w Rio

De Janeiro. Jego słowa od wczoraj cytowane są na największych portalach

społecznościowych – Facebooku i Twitterze.

 

Redakcja Romanews.eu. skontaktowała się z otoczeniem piłkarza w reprezentacji

Włoch przebywającej teraz w Brazylii, gdzie Giallorossi grać będą w Pucharze

Konfederacji, żeby dowiedzieć się więcej o planach rzymskiego pomocnika. Na razie

jednak nie udało się uzyskać żadnego potwierdzenia. A oto cała wypowiedź piłkarza,

która wczoraj obiegła media:

- Ja czuję się w Rzymie bardzo dobrze i nie chcę stąd wyjeżdżać. Przykro mi, że nie

gram dobrze. Także dlatego, że jak Francesco, wiem, jakie znaczenie ma gra w tych

barwach i bardzo mi na tym zależy. Oczywiście oni mogą mi te barwy zdjąć, ale ja

zawsze będę miał je we krwi. Mówi się, że chcę odejść z Rzymu? Słyszałem takie

słowa także w poprzednim sezonie i zwołałem wtedy konferencje prasową, żeby

zdementować te plotki. Myślałem, że wtedy wyraziłem się jasno. Rzym to mój dom.

Gdybym pewnego dnia zdecydował się na odejście, to – jak powiedziałem już

wcześniej – jako pierwszy powiedziałbym o tym kibicom na konferencji prasowej. Ale

to się nigdy nie stanie! Na pewno nie z mojej wili. Chyba że zarząd będzie chciał

mnie odesłać…
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